

Al-Marhum Tuan Haji Khalil Mufti Melaka

Dengan sedihnya diberitakan, sebuah lagi lampu yang sekian lama menyinari masyarakat Islam Melaka telah padam dengan meninggalnya Tuan Haji Khalil bin Haji Hussin, Mufti negeri Melaka, dalam usia 82 tahun.

Almarhum telah meninggal dunia pada pukul 10 pagi hari Jumaat, 15 Zulhijjah 1379 (10 Jun 1960) dan jenazahnya telah selamat dikebumikan pada petang itu juga di Tanah Perkuburan Hujung Pasir.

Selain daripada berjawatan Mufti, almarhum juga menjadi Imam Masjid Kampung Hulu Melaka dan guru agama yang terkenal. Banyak murid-muridnya yang menampung ilmu daripadanya semasa hayatnya.

Beliau terkenal bersikap keras dan tegas dalam sesuatu masalah yang dipertahankannya, dan tidak mengenal sikap tolak ansur walaupun banyak orang yang membantahnya.

Mudah-mudahan Allah cucuri rahmat dan dihimpunkan rohnyanya dalam kumpulan *ahl al-Jannah* serta ilhamkan sabar kepada kaum keluarga, murid-murid dan sahabat handainya.

pilihan umum, Jeneral Gursel memangku jawatan-jawatan

Presiden, Perdana Menteri, Menteri Pertahanan dan

Komander semua angkatan ketenteraan, baik darat, laut

maupun udara. Salim Serfir diangkat menjadi

Menteri Luar Negeri.

Adnan Menderes, Jalal Bayar dan kawan-kawannya akan

dihadapkan ke muka pengadilan. Sementara itu mereka

semuanya tetap masih berada dalam tahanan.

Marilah sama-sama kita persaksikan apa-apa yang akan

terjadi lagi di Turki pada masa depan ini. Kerana

menurut pendapat penulis, kejadian-kejadian itu belum habis

lagi riwayatnya. Adapun pemerintahan Adnan Menderes

mendapat sokongan besar dari petani-petani dan kaum-kaum Islam

di Turki, yang telah banyak memperbuat perbaikan bagi keadaan

kehidupan mereka itu. Apa pula gerak geri mereka itu

selama pemilihan umum yang akan datang ini, marilah sama-sama

kita tunggu dan dengarkan.

Turki, yang sangat anti-Rusia dan Pro Barat

adalah sarang tempat kedudukan *spy-spy* internasional

dan tidaklah hairan kita, kalau negara ini sentiasa

menjadi kancah dan medan pertelingkahan politik

dunia